
 
 

 
From: Lassi Määttä <lassi.maatta@barona.fi>  

Sent: keskiviikko 28. heinäkuuta 2021 23.02 

To: Bygg- och miljönämnden - Rakennus- ja ympäristölautakunta <bygg-

miljonamnden@pargas.fi> 

Cc: Carl-Sture Österman <Carl-Sture.osterman@pargas.fi>; Petri Huovila 

<Petri.Huovila@pargas.fi>; Tomas Kull <Tomas.Kull@pargas.fi>; Lasse Tammela 

<lasse.tammela@tackork.fi>; Arttu Määttä <arttu.maatta@tackork.fi> 

Subject: RE: Selvityspyyntö Tackorkin helikopterilennoista 
 

Hei 

 

Kiitos selvityspyynnöstä. Alla on vastaus selvityspyynnössä esitettyihin kysymyksiin. 

 

Tackork Gård & Marina Oy ei tilastoi  Tackorkin kiinteistölle tapahtuvia helikopterilentoja. 

Helikopterilla saapuu vieraita majoitukseen ja ravintolan asiakkaiksi satunnaisesti. (Esimerkiksi 

Helsinki Citycopter lennättää saariston eri matkailukohteisiin vieraita). 

 

Kuluneena vuonna ajalla tammi-heinäkuu on helikopterilentoja ollut arviolta 10 kappaletta 

Tackorkin tilalle (saapumisia ja lähtemisiä). Nämä ovat koostuneet yksityisistä ilmailijoista, 

ravintolan ja majoituspalvelun asiakkaista ja Luonnonvarakeskuksen (Luke) hyljelaskentalentojen 

yhteydessä tapahtuneesta käynnistä. Tammi-huhtikuussa lentoja on ollut n. 1 kpl per kuukausi, 

toukokuussa 2-3 kappaletta, kesä ja heinäkuussa n. 2 kpl per kuukausi. Näiden lisäksi on ollut 

yksittäinen yhden päivän kestävä yleisölennätystapahtuma heinäkuussa, jonka on järjestänyt 

Heliwest Oy. Ko tapahtuman lähestymis- ja nousureitit oli suunniteltu siten, että lähinaapureiden 

yli lentämistä ei tapahtunut. 

 

Havaintojemme mukaan alueella, ja erityisesti Tackorkin länsipuolella operoi säännöllisesti 

Rajavartioston Super Puma kopteri, joka luonnollisesti on raskaampana kopterina huomattavasti 

enemmän melua aiheuttava kuin Tackorkin tilalla satunnaisesti vierailevat kevyet kopterit.  

 

Tulevaisuuden lentojen määrä Tackorkin tilalle ei arviomme mukaan ole lisääntymässä. 

Loppuvuoden osalta on oletettavaa, että jo sääolosuhteista johtuen lentoja ei juurikaan saaristoon 

suuntaudu.  

 

Tackork Gård & Marina Oy ei siis harjoita helikopteriliiketoimintaa, vaan haluaa laaja-alaisesti 

parantaa Saariston elinvoimaisuutta ja työllisyyttä, sekä tarjota niin kotimaisille kuin 

kansainvälisille asiakkaille elämyksiä Turun saaristossa. Yhtiön tarkoituksena ei myöskään ole 

ollut perustaa lentopaikkaa, vaan ko lennot ovat olleet tilapäisiä ja satunnaisia.  Tästä johtuen 

Tackork Gård & Marina Oy ei ole selvittänyt viestintävirastosta ilmailulain luvan tarvetta. 

 

Ystävällisesti 

 

Lassi Määttä 

0408307646 

 

From: Tomas Kull <Tomas.Kull@pargas.fi>  

Sent: keskiviikko 28. heinäkuuta 2021 8.25 

To: Lassi Määttä <lassi.maatta@barona.fi> 

Cc: kirjaamo@traficom.fi; Bygg- och miljönämnden - Rakennus- ja ympäristölautakunta <bygg-

mailto:Tomas.Kull@pargas.fi
mailto:lassi.maatta@barona.fi
mailto:kirjaamo@traficom.fi
mailto:bygg-miljonamnden@pargas.fi


 
miljonamnden@pargas.fi>; Carl-Sture Österman <Carl-Sture.osterman@pargas.fi>; Petri Huovila 

<Petri.Huovila@pargas.fi> 

Subject: Selvityspyyntö Tackorkin helikopterilennoista 

 

Hei Lassi, 

Liitteenä selvityspyyntö Tackorkin helikopterilennoista. Tulee myös postitse Nauvoon. 

 

Tiedoksi: 

Liikenne- ja viestintävirasto 

Rakennus- ja ympäristölautakunta 

 

 

Terveisin 

 

Tomas Kull 
miljövårdsinspektör 

ympäristönsuojelutarkastaja 

Pargas stad – Paraisten kaupunki 

tel. - puh. 040 488 5970 
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